
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 15.12.2022 od 15:20 v klubovně eFDrive. 

 

Program: 

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: B. Goláňová) 

2) Schválení zápisu z minulých schůzí (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: B. Goláňová) 

3) Progres od poslední schůze (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: J. Thon) 

4) Strategie propagace klubu (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: S. Hebrová) 

5) Finance klubu (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: B. Goláňová) 

6) Různé (typ: diskuze, délka: 40 minut, vede: J.Thon) 

 

Přítomní členové Představenstva: 

 

Barbora Goláňová 

Ondřej Rychtera 

Jakub Ťukal 

Jáchym Thon 

(Sára Hebrová – přítomna skrze videohovor) 

 

Hosté: 

 

Pavel Mašinda 

Markéta Jirmanová 

Aleš Novák 

Michaela Frebortová 

Adam Hlubuček 

Vojtěch Thums 

Ondřej Dostál 

Tomáš Seidl 

 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: B. Goláňová) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání. 

 

OHP: 3, 3:0:0 

Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: B. Goláňová) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení zápisů ze schůzí konaných 6.10.2022 a 21.11.2022. 

 

OHP: 3, 3:0:0 

Zápisy z předešlých schůzí byly schváleny bez námitek. 

 

3. Progres od poslední schůze (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: J. Thon) 

 

Na počátku tohoto bodu se ráčil dostavit předseda klubu Jáchym T., který přebírá vedení schůze. 

 



Diskuzi započíná Barbora G. dotazem na rámování Uzlovských triček. Pavel M. odpovídá výčtem 

možností navržených Sárou H. na zarámování trik. Přísedící se pouští do vizualizace jednotlivých variant 

pro snazší porovnání jejich estetického vnímání. Následuje vášnivá diskuze nad navrženými řešeními, 

ukončena bez jednoznačného výsledku. 

 

Jáchym T. shrnuje vývoj situace od posledního zasedání. Zmiňuje audit členské základny, jehož 

výsledkem bylo ukončení členství dlouhodobě neaktivním členům klubu a evidence nově přijatých. 

Dále proběhlo předání a aktualizace evidence klíčů k prostorům klubu a příprava manuálů klubových 

akcí. 

 

Po výčtu předává Jáchym T. slovo Jakubovi Ť. s žádostí o informace ohledně místnosti SKASu. Jakub Ť. 

informuje, že nová studovna se bude kromě místnosti SKASu pravděpodobně nacházet i v 1. patře. O 

tomto rozhodnutí je stále veden dialog se správcem budovy. Místnosti budou zařízeny novým 

vybavením a studijními pomůckami. 

 

V diskuzi navazuje Aleš N., který informuje o situaci studentské místnosti v budově Konviktská. Jednání 

s proděkanem pro rozvoj a výstavbu pokročilo schválením základního vybavení místnosti. Aleš N. 

s Pavlem M. rovněž započali nové jednání se zástupci akciové společnosti Škoda Auto, kteří nabídli 

zafinancování dalšího vybavení místnosti. Dle odhadů Aleše N. by koncem semestru mohla být 

místnost plně funkční. 

 

4. Strategie propagace klubu (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: S. Hebrová) 

 

Jáchym T. předává slovo Sáře H., která se schůze účastní skrze videohovor. Sára H. vyzývá k diskuzi nad 

formátem propagace klubu na sociálních sítích. Původním formát jí připadá neatraktivní a příliš 

formální. Ráda by sítě doplnila jednoduchými příspěvky ilustrujícími průběh klubových akcí. Po krátkém 

dialogu s Jakubem Ť. ohledně dalšího obsahu dochází ke konsenzu nad novým formátem propagace. 

 

5. Finance klubu (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: B. Goláňová) 

 

Jáchym T. nabádá k diskuzi ohledně financování klubu a předává slovo Barboře G. Ta krátce informuje 

o současném stavu a plánovaných výdajích na vybavení klubovny, místnosti na Konviktské, klubové 

akce a provozní náklady SU. Následuje krátká diskuze nad dalšími možnými výdaji především na 

provozní vybavení klubovny a skladu. 

 

Pavel M. zmiňuje, že by na začátku nového semestru rád provedl inventarizaci skladu za účelem 

evidence drobného majetku klubu a jeho ochrany před ztrátou.  

 

6. Různé (typ: diskuze, délka: 40 minut, vede: J. Thon) 

 

Bod různé započíná Jakub Ť. diskuzí týkající se výjezdního zasedání. Předmětem diskuze je především 

termín, lokace a počet účastníků. Výsledkem diskuze je vytyčení cílů, týkajících se obeznámení s 

dostupnými lokacemi a jejich volnými termíny, přičemž preferované období je v březnu nadcházejícího 

roku. 

 

S dalším bodem přichází Jáchym T., který připomíná plánovanou schůzku se zástupci vedení fakulty. 

Členové představenstva následně vybírají nejvhodnější termín schůzky. Shodují se na prvním lednovém 

týdnu, přičemž tento rozsah navrhnout protistraně. 



 

Barbora G. upozorňuje na smlouvu SU s pivovarem Lobkowicz, která by klubu mohla ušetřit nějaký ten 

peníz z občerstvení na klubových akcí. Přísedící souhlasí, že by bylo vhodné provést odborný posudek 

nabízených piv a případného adepta zasadit do repertoáru piv nabízených na klubových akcích. 

 

Poté schůze skončila. 

 


